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Under henvisning til Folketingets Boligudvalgs brev af 29. januar 2009 

følger hermed velfærdsministerens endelige svar på spørgsmål nr. 37 

(BOU Alm. del). 

 

 

 

 

Spørgsmål nr. 37: 

 

”Vil ministeren sende udvalget en opdateret oversigt over kommunernes 

overholdelse af plejeboliggarantien snarest muligt og senest den 1. april 

2009 samt redegøre for, hvilke tiltag man fra ministeriets side planlægger at 

tage for at kunne leve op til plejeboliggarantien.” 

 

 

Svar: 

 

Som jeg oplyste under samrådet den 27. januar 2009 om plejeboligboligga-

rantien, skal kommunerne som led i dokumentationsprojektet for ældreom-

rådet årligt indberette den gennemsnitlige ventetid på en plejebolig eller en 

plads på et plejehjem. Danmarks statistik vil dermed i 2010 offentliggøre en 

oversigt over de gennemsnitlige ventetider til anvisning af plejeboliger og 

plejehjemspladser fordelt på kommuner. 

 

Hvis der skulle vise sig at være problemer med overholdelsen af plejebolig-

garantien i konkrete kommuner, har jeg endvidere mulighed for at indhente 

en detaljeret opgørelse over ventetiderne i disse. 
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